
SLOVENSKÁ TRIATLONOVÁ ÚNIA, Junácka 6. 832 80 Bratislava 
 
 

Zápisnica č. 17 
 

zo zasadnutia VV STÚ dňa 21. 09. 2019 v Trenčianskych Tepliciach 
 
 
Prítomní:  
J. Jurášek  (prezident STÚ)  
M. Celerin  (viceprezident STÚ) 
E. Stanková (členka VV za organizátorov) 
P. Králik (člen VV za oblasť marketingu)  
G. Fotul (člen VV za oblasť trénerskú)  
M. Slovák (člen VV za oblasť rozhodcov) 
T. Jurkovič (člen VV za oblasť športovcov) 
 
Ospravedlnení:  
Nikto 
 
Prizvaní:  
P. Dobiaš (generálny sekretár STÚ) 
V. Došek (kontrolór STÚ) 
 
 
Prezident STÚ J. Jurášek privítal všetkých členov VV, otvoril zasadnutie VV STÚ a poveril viceprezidenta STÚ p. 
Celerina, aby viedol rokovanie VV STÚ.  
 
Viceprezident STÚ M. Celerin preveril uznášaniaschopnosť Výkonného výboru STÚ (ďalej len „VV“), na ktorú je 
potrebná nadpolovičná väčšina členov VV. 
Prítomní: 7 
Neprítomní: 0  
M. Celerin skonštatoval, že VV je uznášaniaschopný. 
 

Program (zaslaný členom VV v predstihu): 
1. Schválenie programu členovia VV 
2. Kontrola úloh Celerin 
3. Juniorská reprezentácia 2019 a 2020 Roziak 
4. Reprezentačné výjazdy - zhodnotenie členovia VV 
5. Príprava sezóny 2020 členovia VV 
6. Príprava slávnostného vyhlásenia Slov. pohárov 2019 Jurášek 
7. Príprava vyhlásenia Ankety Triatlonista roka 2019 Jurášek, Dobiaš 
8. Rôzne členovia VV 

 
Bod 1 -  Schválenie programu 
 
Člen VV STÚ G. Fotul navrhol doplnenie nového bodu programu o č. 8 „Zhodnotenie M-SR v šprint 
triatlone“. 
Zo 7 prítomných členov VV STÚ hlasovali za doplnenie programu VV STÚ: Za – 7; Proti – 0; Zdržali sa 
hlasovania – 0.  



 
VV STÚ schvaľuje program zasadnutia VV STÚ č. 17 nasledovne: 
 

Program: 
1. Schválenie programu členovia VV 
2. Kontrola úloh Celerin 
3. Juniorská reprezentácia 2019 a 2020 Roziak 
4. Reprezentačné výjazdy - zhodnotenie členovia VV 
5. Príprava sezóny 2020 členovia VV 
6. Príprava slávnostného vyhlásenia Slov. pohárov 2019 Jurášek 
7. Príprava vyhlásenia Ankety Triatlonista roka 2019 Jurášek, Dobiaš 
8. Zhodnotenie M-SR v šprint triatlone členovia VV 
9. Rôzne členovia VV 

 
Zo 7 prítomných členov VV STÚ hlasovali: Za – 7; Proti – 0; Zdržali sa hlasovania – 0.  
Doplnený program zasadnutia VV STÚ bol schválený. 
 
 

Bod 2 - Kontrola úloh 
Kontrolu plnenia uznesení a úloh zo zápisnice VV STÚ č. 16 vykonal viceprezident STÚ M. Celerin 
s nasledujúcimi závermi: 
a) splnené úlohy:  
14/2019/4 d - príprava dodatkov k zmluvám o organizovaní podujatí SlPo s tými organizátormi, ktorí už 
zmluvy podpísali. Dodatok zmluvy bude obsahovať úpravu financovania služby časomier (Dobiaš, Jurášek, 25. 
04. 2019 – termín posunutý do 31. 07. 2019) 
16/2019/4 b - informovať adeptov na štart na Beach Games o kvalifikačných pretekoch na SlPo v Šuranoch 
(Jurášek, 10. 07. 2019) 
16/2019/6 a - zapracovať schválené zmeny v Rozpise súťaží STÚ 2019 a zverejniť platné znenie Rozpisu súťaží 
STÚ na webovej stránke STÚ (Jurášek, Dobiaš, 10. 07. 2019) 
16/2019/6 d - informovať o rozhodnutí jednorazového samostatného bodovania v kategórii Nádeje na 
Nitrianskom akvatlone na webovej stránke STÚ a zabezpečiť cestou firmy Maind zmenu bodovania 
v pretekoch Nitriansky detský aquatlon v kategórii Nádeje A (Jurášek, Dobiaš, Maind, 15. 07. 2019) 
16/2019/6 e - skontrolovať komplexnosť ekonomickej agendy STÚ za rok 2018 (Jurášek, Dobiaš, 10. 08. 2019) 
16/2019/6 f - pripraviť  zoznam zmlúv medzi STÚ a ostatnými subjektami (Jurášek, Dobiaš, 31. 07. 2019) 
16/2019/6 g - zaslať stanovisko k opatreniam, ktoré boli uvedené v zápisnici z kontrolnej činnosti KK STÚ 
(Jurášek, 10. 07. 2019) 
16/2019/6 h - zaslať kontrolórovi STÚ vysvetlenie, prečo nebolo zaslané stanovisko na otázky kontrolóra 
(Jurášek, 10. 07. 2019) 
16/2019/6 i - aktualizovať kolobeh účtovných dokladov STÚ po zmene účtovníčky (Jurášek, Dobiaš, 31. 07. 
2019) 
 
b) nesplnené úlohy:  
 
c) trvajúce úlohy:  
1/2017/7 b - nezaraďovanie do seriálu pretekov Slovenského pohára tie preteky, ktoré sú v Kalendári 
podujatí STÚ prvýkrát (Komisia organizátorov STÚ, trvalo),  
8/2018/4 g - zabezpečenie cestou firmy Maind, resp. CBSoft sprehľadnenie webovej stránky STÚ a to najmä 
v sekcii Výsledky a Súťaže (Jurášek, Dobiaš, priebežne), 
10/2018/6 b - preposielanie hodnotiacich správ technických delegátov z podujatí organizovaných 
z poverenia STÚ členom VV STÚ (Jurášek, trvalo) 
13/2019/7 f – v úzkej spolupráci s prezidentom STÚ viesť ekonomickú agendu STÚ (Králik, Jurášek, trvalo) 
14/2019/4 h - zverejňovať do 25. dňa v mesiaci čerpanie verejných prostriedkov na webovej stránke STÚ 
(generálny sekretár, trvale) 



15/2019/3 b – zabezpečovanie objednávania, rezervácie a úhrady výdavkov za ubytovanie a dopravu na 
reprezentačné výjazdy prostredníctvom sekretariátu STÚ v súčinnosti s členom VV STÚ p. Králikom 
(sekretariát STÚ, Králik, trvale) 
16/2019/5 a - spolupracovať na prípravách Vyhlásenia Slovenských pohárov v Leviacich s vedením hotela 
Lev v Leviciach a zástupcami levického klubu ŠK Atóm Levice (Jurášek, 30. 11. 2019) 
 
 

Bod 3 – Juniorská reprezentácia 2019 a 2020 
 

Prizvaný koordinátor juniorskej reprezentácie Ján Roziak informoval členov VV STÚ o triatlonovej sezóne 
2019. Počas sezóny juniorský reprezentačný koordinátor aplikoval schválené juniorské reprezentačné 
kritériá, ktoré sa podľa J. Roziaka v praxi osvedčili. Na začiatku roka absolvovali vybraní reprezentační adepti 
funkčné testovanie v Národnom športovom centre a dosiahnuté výsledky na podujatiach v roku 2019 
reflektovali na výsledky testov. Do NŠC boli v roku 2019 zaradení piati triatlonisti (Jenčušová, Bičanová, 
Jesenská, Ulbricht a Barto), ponuku dostala aj Zuzana Michaličková, ktorá sa však nakoniec rozhodla pre 
pôsobenie v Dukle Banská Bystrica. Reprezentačný koordinátor J. Roziak taktiež dodal, že sa osvedčil systém 
kvalifikačných pretekov na dorastenecké a juniorské ME. Na medzinárodnej scéne sa začína stále viac 
udomácňovať superšprint a je dobré, že na Slovensku sa v sezóne 2019 uskutočnilo viacero pretekov na 
superšprintových tratiach. 
 
Reprezentačný koordinátor J. Roziak následne informoval aj o plánoch, ktoré má pre sezónu 2020. Na úvod 
zimnej prípravy pre sezónu 2020 absolvujú vybraní dorastenci a juniori sústredenie mládeže v Spišskej Novej 
Vsi. Aj v novej sezóne plánuje juniorský reprezentačný koordinátor v spolupráci s NŠC zabezpečiť testovanie 
vyhliadnutých reprezentačných adeptov v kategóriách dorast a juniori, ktoré sa osvedčil aj v sezóne 2019. 
 
Na záver J. Roziak informoval, že počas MS v triatlone v Lausanne komunikoval so svojim českým kolegom 
a obaja sa zhodli v názore, že by pre obe krajiny bol prínos zorganizovať spoločne  M-SR a M-ČR dorastu 
a juniorov. 
 
Viceprezident STÚ p. Celerin vyjadril názor, že túto sezónu splnila očakávania len dorastenka Zuzana 
Michaličková, ktorá po zranení Kristíny Jesenskej dokázala pravidelne bodovať na juniorských Európskych 
pohároch. V kategórii chlapcov je však stav neutešený a u chlapcov je po Richardovi Vargovi obrovská 
výkonnostná priepasť. Prezident STÚ p. Jurášek doplnil, že v dievčenskej kategórii je situácia výrazne lepšia 
ako medzi chlapcami, lebo okrem Michaličkovej dokázala na EPJ bodovať aj Nora Jenčušová a nestratila 
sa ani Margaréta Bičanová. 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/3 a:  
VV STÚ berie na vedomie zhodnotenie juniorskej reprezentácie v roku 2019 a plán na rok 2020 prezentovaný 
koordinátorom juniorskej reprezentácie J. Roziakom. 
 
 

Bod 4 – Reprezentačné výjazdy - zhodnotenie 
 

Prezident STÚ p. Jurášek informoval členov VV STÚ o vystúpení slovenských reprezentantov MS v triatlone 
2019 (Grand finále) vo švajčiarskom Lausanne. Na štarte v elitných kategóriách sme mali dorastenku Zuzanu 
Michaličkovú v juniorskej kategórii, medzi mužmi Richarda Vargu a v ženskej kategórii Romanu Gajdošovú. 
Výsledkami ani jeden nesklamal, no všetci traja sa na náročnej cyklistickej časti trate nedokázali udržať 
v hlavných balíkoch a tak prišli o možnosť bojovať o lepšie umiestnenie. V súťaži juniorských štafiet sa 
slovenská reprezentácia dostala na štartovú listinu na poslednú chvíľu a pre všetkých našich mladých 
reprezentantov bola účasť na MS obrovskou skúsenosťou.  
Generálny sekretár doplnil, že na MS v Lausanne sa Slovensko dočkalo aj dvoch medailí – zlatej a bronzovej 
- zásluhou Miroslava Ozoráka, ktorý vo vekovej kategórii 45-49 ročných získal v šprint triatlone titul majstra 
sveta a na olympijskej vzdialenosti skončil na 3. mieste. Tie dve medaily sú historicky prvými, ktoré Slovensko 
získalo na MS v triatlone. 
 



Viceprezident STÚ p. Celerin navrhol oceniť Miroslava Ozoráka čestnou plaketou a taktiež preplatiť 
medailistovi štartovné  za oba štarty na MS. 
 
 
Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/4 a: 
VV STÚ berie na vedomie informáciu o uskutočnených reprezentačných výjazdoch. 
 
Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/4 b: 
VV STÚ schvaľuje udelenie ocenenia pre Miroslava Ozoráka za zisk titulu majstra sveta v šprint triatlone vo 
vekovej kategórii 45-49 ročných a zisk bronzovej medaily na MS v krátkom objeme. VV STÚ súčasne ukladá 
prezidentovi a generálnemu sekretárovi odovzdať ocenenie pre laureáta na vyhlásení ankety Triatlonista 
roka 2019. 
 Z: Jurášek, Dobiaš T: 11. 12. 2019 
Za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 

 
Bod 5 – Príprava sezóny 2020  
 

Generálny sekretár STÚ informoval členov VV STÚ, že organizátori triatlonových podujatí boli 
prostredníctvom webovej stránky STÚ oslovení, aby zaslali svoje prihlášky do kalendára 2020 do konca 
mesiaca október, vzhľadom k tomu, že VV STÚ musí do konca novembra 2019 schváliť a zverejniť Kalendár 
na sezónu 2020.  
 
Viceprezident STÚ p. Celerin povedal, že v sezóne 2019 nastali viaceré kolízie termínov podujatí a toto bude 
potrebné pre sezónu 2020 eliminovať. 
 
Člen VV STÚ p. Králik informoval členov VV STÚ, že rozpočet na rok 2019 vychádzal pri na financovaní úhrad 
časomier na podujatiach z dát roku 2018, no keďže sa v Slovenskom pohári navýšil počet podujatí a výrazne 
stúpol aj počet dvojdňových podujatí, narástli výraznejšie aj výdavky STÚ na preplácanie časomier. Navrhol, 
aby sa pre sezónu 2020 prehodnotilo spolufinancovanie STÚ za časomiery, aby triatlonové podujatia boli 
zvýhodňované pred ostatnými.  
 
Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/5 a: 
VV STÚ berie na vedomie informáciu o príprave sezóny 2020 a bude sa ňou zaoberať aj na nasledujúcom 
zasadnutí. 
 

 
Bod 6 – Príprava vyhlásenia Slovenských pohárov – Levice 
 

Prezident STÚ p. Jurášek v zmysle Uznesenia č. 16/2019/5a informoval členov Výkonného výboru STÚ 
o prípravách slávnostného Vyhlásenia Slovenských pohárov, ktoré sa dňa 30. novembra 2019 uskutoční 
v levickom hoteli Lev.  Prezident STÚ povedal, že program podobne ako v predchádzajúcich rokoch bude 
pripravovať šéfka ŠK Atóm Levice Mária Kuriačková a verí, že akcia bude minimálne tak úspešná, ako 
v predchádzajúcich rokoch. 
 
Člen VV STÚ p. Fotul povedal, že pri príprave kalendára by mal VV STÚ dbať na to, aby sa súťaže žiakov  
a nádejí v triatlone v sezóne 2020 len v letných mesiacoch. 
 
Členka VV STÚ a predsedníčka Komisie organizátorov p. E. Stanková informovala, že  deň pred slávnostným 
vyhlásením sa v Leviciach uskutoční  stretnutie organizátorov a rozhodcov. 

 
 
 



Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/6 a: 
Výkonný výbor berie na vedomie informáciu o príprave slávnostného Vyhlásenia Slovenských pohárov 
v Leviciach. 
 
 

Bod 7 – Príprava vyhlásenia ankety Triatlonista roka 2019  
 

Prezident STÚ p. Jurášek informoval členov Výkonného výboru STÚ o prípravách vyhlásenia ankety 
Triatlonista roka 2019. Vyhlásenie sa uskutoční v Bratislave 11. decembra 2019. Generálny sekretár  p. 
Dobiaš doplnil, že momentálne sa dolaďuje  miesto vyhlásenia ankety a rokuje s potenciálnym partnerom. 
 
Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/7 a: 
VV STÚ berie na vedomie informáciu o prípravách vyhlásenia ankety Triatlonista roka 2019. 
 
 

Bod 8 – Zhodnotenie M-SR v šprint triatlone 
 
 

Člen VV STÚ p. Fotul sa vyjadril k majstrovstvám Slovenska v šprint triatlone v Starej Myjave. Ocenil, že sa ho 
po desiatich rokoch zúčastnil najlepší slovenský triatlonista histórie Richard Varga, no k organizácii podujatia 
povedal, že preteky nesplnili Štandardy pre organizovanie pretekov zaradených do slovenského pohára. 
Medzi faktami, ktoré nesplnili kritériá „Štandardov“ uviedol skutočnosť, že depo na M-SR nebolo súvisle 
pokryté kobercom, v depe niekoľkokrát spadli stojany aj s bicyklami (aj počas pretekov), organizátor 
nereagoval na požiadavku technického delegáta, ktorý z hľadiska bezpečnosti navrhol posunúť čiaru 
označujúcu začiatok a koniec cyklistickej časti za cestný retardér. Podľa p. Fotula viacerí triatlonisti 
upozornili, že teplota vody nebola avizovaných 18,2 stupňa, ale len 16 stupňov. 
Člen VV STÚ p. Králik doplnil, že cyklistická časť trate bola zle značená, na označenie bola použitá nevýrazná 
(splývajúca) farba. Na cyklistickej časti trate nebolo policajné zabezpečenie a trať nebola uzavretá, čo je 
v zmysle štandardov podmienka pre M-SR. 
 
Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/8 a: 
VV STÚ berie na informácie členov VV STÚ, ktorí sa aktívne zúčastnili M-SR v triatlone. VV STÚ sa zaoberal 
vyhodnotením M-SR v šprint triatlone v Starej Myjave. VV STÚ konštatuje, že M-SR v šprint triatlone nesplnili 
viacero ustanovení smernice STÚ „Štandardy na organizovanie podujatí zaradených do kalendára STÚ“ 
a bude túto skutočnosť zohľadňovať pri zaraďovaní pretekov do Kalendára STÚ 2020. 

 
Pred bodom rokovania č. 9 „Rôzne“ opustil zasadnutie člen VV STÚ p. Králik, ktorého nasledujúci deň čakali 
povinnosti pri organizácii M-SR v duatlone. 
Viceprezident STÚ M. Celerin preveril uznášaniaschopnosť VV, na ktorú je potrebná nadpolovičná väčšina členov 
VV. 
Prítomní: 6 
Neprítomní: 0  
M. Celerin skonštatoval, že VV je uznášaniaschopný. 
 
 

Bod 9 – Rôzne 
 

Viceprezident STÚ a predseda Komisie mládeže a rozvoja triatlonu M. Celerin požiadal VV STÚ o schválenie 
navýšenia dotácie pre komisiu mládeže o 1500 €, ktoré bude použité na pripravované jesenné sústredenie 
mládeže v Spišskej Novej Vsi. Argumentoval, že komisia svoj schválený rozpočet (3000 €) doteraz 
neprekročila, no na plnohodnotné zabezpečenie jesenného sústredenia bude potrebné navýšenie o 1500 €. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 a:  



VV STÚ schvaľuje navýšenie rozpočtu Komisie mládeže a rozvoja triatlonu o 1500 €, ktoré budú poskytnuté 
na vykrytie pripravovaného jesenného sústredenia mládeže. VV STÚ súčasne ukladá prezidentovi STÚ 
zabezpečiť transfer schválených finančných prostriedkov pre komisiu mládeže a rozvoja triatlonu. 
 Z: Jurášek  T: 01. 10. 2019 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Viceprezident STÚ p. Celerin predložil členom VV STÚ  žiadosť o dodatočné zaplatenie príspevku pre 5 
rozhodcov (M. Cisár, T.R. Koreňová, A. Ozoráková, M. Pavuk a G. Suchý) na M-SR a SP v Žiline, ktorí nad rámec 
svojich povinností pomáhali delegovaným rozhodcom v sobotu počas M-SR v krátkom triatlone a v nedeľu 
počas EPJ a SlPo. Navrhol, aby STÚ na základe dobrovoľníckej zmluvy menovaným kompenzovala čiastkou 20 
€ /os. cestovné náklady na podujatie. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 b: 
VV STÚ schvaľuje návrh viceprezidenta STÚ na dodatočné zaplatenia príspevku pre 5 rozhodcov (M. Cisár, 
T.R. Koreňová, A. Ozoráková, M. Pavuk a G. Suchý) vo výške 20 €/osoba za aktívnu účasť na podujatí Žilinský 
triatlon 2019. VV STÚ súčasne ukladá generálnemu sekretárovi a prezidentovi STÚ na základe podpísanej 
Dobrovoľníckej zmluvy vyplatiť menovaným príspevok. 
 Z: Dobiaš, Jurášek  T: 01. 11. 2019 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Člen VV STÚ a riaditeľ pretekov Žilinský triatlon 2019 p. Jurkovič informoval členov VV STÚ o financovaní 
podujatia, ktoré okrem M-SR v krátkom triatlone bolo aj dejiskom Európskeho pohára juniorov. Celkové 
náklady na EPJ a M-SR  boli vyše 50-tisíc €, pričom len priame výdaje s organizovaním Európskeho pohára 
juniorov boli vo výške  13 658 €, pričom účelová dotácia z STÚ bola vo výške 10 000 €. Člen VV STÚ p. Jurkovič 
požiadal VV STÚ o preplatenie pomernej časti nákladov na časomieru za EPJ vo výške 630 €. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 c: 
VV STÚ berie na vedomie informáciu o finančných nákladoch na organizovanie EPJ v triatlone a schvaľuje 
preplatenie čiastky 630 € za časomieru na EPJ v Žiline. VV STÚ súčasne ukladá zabezpečiť prezidentovi STÚ 
uhradenie čiastky za časomieru na EPJ v Žiline. 
 Z: Jurášek  T: po predložení faktúry  
Za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0. (T. Jurkovič nehlasoval) 
 
Generálny sekretár p. Dobiaš predložil členom VV návrh smernice  o kolobehu účtovných dokladov, ktorá 
bola členom VV STÚ zaslaná v predstihu. 
Kontrolór P. Došek navrhol v predloženom návrhu zapracovať drobné úpravy, ktorú sú v súlade s ostatnými 
predpismi STÚ, najmä Organizačným poriadkom STÚ. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 d: 
VV berie na vedomie predložený návrh smernice o kolobehu účtovných dokladov a po zapracovaní 
pripomienok kontrolóra STÚ sa ňou bude zaoberať na nasledujúcom zasadnutí. VV STÚ súčasne ukladá 
generálnemu sekretárovi zapracovať do pripravovanej smernice pripomienky kontrolóra a predložiť 
smernicu na schválenie VV na najbližšie rokovanie. 
 Z: Dobiaš T: 01. 11. 2019 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Člen VV STÚ a koordinátor reprezentácie SR v multišporte M. Slovák informoval členov VV STÚ o plánovanom 
zimnom predsezónnom sústredení zimných triatlonistov v Taliansku v termíne 30. 11 . – 7. 12. 2019. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 d: 
VV berie na vedomie informáciu koordinátora reprezentácie SR v multišporte M. Slováka o plánovanom 
zimnom sústredení zimných triatlonistov v Taliansku. 



 
 
Člen VV STÚ p. Fotul sa predsedu Komisie rozhodcov p. Slováka informoval na objasnenie sťažnosti pretekára 
Janatu na podujatí Tatry triatlon, kde bol údajne p. Janata úmyselne penalizovaný rozhodcom na podujatí p. 
Slovákom. Predseda KR STÚ p. Slovák na otázku odpovedal, že trest uložený pretekárovi Janatovi na podujatí 
Tatry triatlon bol oprávnený a bol v súlade s predpismi STÚ. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 e: 
VV berie na vedomie informáciu predsedu KR STÚ k sťažnosti pretekára Janatu. 
 
Prezident STÚ p. Jurášek informoval členov VV STÚ o pozitívnom ohlase na úspešne zorganizované 
medzinárodné školenie rozhodcov ITU, ktoré sa v auguste uskutočnilo v Žiline a zúčastnilo sa ho 15 
slovenských rozhodcov, pričom až 10 z nich získalo licenciu ITU pre rozhodovanie na medzinárodných 
súťažiac. Podľa prezidenta STÚ vysoko pozitívne hodnotil pripravenosť slovenských rozhodcov samotný 
anglický lektor p. Duncan a pochvalné slová si prezident STÚ na úroveň školenia vypočul aj v rámci ITU 
kongresu v Lausanne. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 f: 
VV berie na vedomie informáciu prezidenta  STÚ o hodnotení školenia rozhodcov zo strany ITU. 
 
Generálny sekretár STÚ p. Dobiaš  informoval členov VV STÚ o opätovnom informovaní žiadateľov zo strany 
novovzniknutých klubov o prijatie za riadneho člena STÚ. Zdôraznil, že žiadatelia o prijatie za riadneho člena 
STÚ splnili všetky predpisy STÚ a dokladovali všetky potrebné materiály, no z dôvodu neuznášania schopnosti 
najvyššieho orgánu únie, nemohli byť prijatí za riadneho člena STÚ. Preto navrhol, aby VV STÚ zvážil a 
rozhodol o zvolaní XXXII. konferencie STÚ formou per rollam s jediným bodom hlasovania – Prijatie nových 
klubov. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: členovia VV STÚ sa zhodli v názore, aby najvyšší orgán únie hlasovaním 
rozhodol o prijatí, resp. neprijatí žiadateľov za riadnych členov STÚ. 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 g: 
VV STÚ na základe informácie generálneho sekretára rozhodol o zvolaní XXXII. konferencie STÚ formou per 
rollam s jediným bodom hlasovania – Prijatie nových klubov. VV STÚ súčasne ukladá generálnemu sekretárovi 
STÚ v termíne do 30 dní v zmysle Stanov STÚ a ďalších predpisov zvolať XXXII. konferenciu STÚ formou per 
rollam. 
 Z: Dobiaš        T: 20. 10. 2019 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Generálny sekretár STÚ p. Dobiaš  informoval členov VV STÚ o žiadosti nádejnej olympioničky Romany 
Gajdošovej o zabezpečenie dvoch bicyklov (horského a cestného) na olympijskú sezónu 2020. Generálny 
sekretár STÚ informoval, že po rokovaní s partnerom STÚ spoločnosťou Eurosports, s.r.o. by mohla mať R. 
Gajdošová od partnera STÚ zapožičaný horský bicykel na zimnú prípravu pred sezónou 2020 a v prípade 
schválenia žiadosti zo strany VV STÚ by bolo potrebné finančne pokryť nákup cestného bicykla. Z toho 
dôvodu navrhol členom VV STÚ, aby v rozpočte pre rok 2020 bola vyčlenená investičná čiastka vo výške 6000 
€ na nákup cestného bicykla pre R. Gajdošovú. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 h: 
VV STÚ schvaľuje vyčlenenie investičnej čiastky 6000 € z rozpočtu STÚ pre rok 2020 na nákup cestného bicykla 
pre reprezentantku SR v triatlone R. Gajdošovú. VV STÚ súčasne ukladá generálnemu sekretárovi 
a prezidentovi STÚ informovať ministerstvo školstva o vyčlenení investičnej čiastky 6000 € z príspevku pre 
uznaný šport na rok 2020.  
 Z: Dobiaš, Jurášek       T: 31. 10. 2019 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 



 
Generálny sekretár STÚ p. Dobiaš  informoval členov VV STÚ o zasadnutí vyraďovacej komisie STÚ, ktorá bola 
zriadená uznesením VV STÚ č. 15/2019/6 i, aby dohliadla na vyradenie odpísaného majetku STÚ po vykonanej 
inventarizácii majetku STÚ.  Zápis zo zasadnutia Vyraďovacej komisie STÚ je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 i: 
VV STÚ berie na vedomie informáciu generálneho sekretára o zasadnutí Vyraďovacej komisie STÚ. 
 
Kontrolór STÚ p. Došek navrhol, aby bol do 31.10. 2019 spracovaný výhľad čerpania rozpočtu STÚ k  31. 12. 
2019 podľa jednotlivých kapitol rozpočtu STÚ 2019, pričom je potrebné osobitne uviesť rozsah dokladov 
vyúčtovania, ktoré budú obsahovať najmä vyúčtovania za reprezentačné výjazdy, sústredenia, podujatia STÚ, 
príspevkov pre členov a kluby. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 j: 
VV STÚ na základe podnetu kontrolóra STÚ  ukladá sekretariátu STÚ v súčinnosti s členom VV STÚ p. Králikom 
spracovať výhľad čerpania rozpočtu STÚ 2019 podľa jednotlivých kapitol. 
 
 Z: Jurášek, Dobiaš, Králik      T: 31. 10. 2019 
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
 
Člen VV STÚ p. Fotul sa prezidenta STÚ informoval na možnosť zorganizovať školenie pre trénerov, pričom 
ponúkol svoju pomoc pri jeho organizovaní. Prezident STÚ p. Fotula informoval, že v minulosti boli športové 
zväzy oprávnené školiť trénerov, no súčasný platný zákon o športe určuje, ktoré inštitúcie sú akreditované na 
takéto školenia. Zákon o športe takéto oficiálne školenia trénerov ani najnižšej kategórie športovým zväzom 
neumožňuje. Akreditácie majú napr. FTVŠ Bratislava, či UMB B. Bystrica. Prezident STÚ p. Jurášek dodal, že 
STÚ na webovom sídle pravidelne informuje o ponukách školenia pre trénerov, pričom v školskom roku 
2018/2019 ponúkali štúdium UMB B. Bystrica a aj FTVŠ Bratislava, no z triatlonového hnutia záujem 
o školenie nemal ani jeden potenciálny tréner. 
Dôležité vyjadrenia členov VV: žiadne 
 

Uznesenie VV STÚ č. 17/2019/9 k: 
VV STÚ berie na vedomie informáciu prezidenta STÚ o systéme vzdelávania trénerov 
 
Člen VV STÚ p. Fotul informoval členov VV STÚ o vlastnej iniciatíve v podobe elektronického dotazníka pre 
členov STÚ.  
 
 
Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 
 

Podklady boli členom VV zaslané elektronicky k bodom č.:  1, 9c. 
Podklady boli členom VV predložené na rokovaní k bodom č.: -.  
 

Ďalšie rokovanie VV STÚ sa uskutoční  29. 11. 2019 v Leviciach. 
 
Predsedajúci: Milan Celerin 
 
Zapísal: Peter Dobiaš 
Overil: Jozef Jurášek 
 
 
 
 
 



Príloha č. 1.) 

 

Zápis zo zasadnutia Vyraďovacej komisie STÚ 
 

Prítomní: Jozef Jurášek, Peter Králik, Peter Dobiaš. 

 

 

Výkonný výbor STÚ na základe návrhu predsedu Kontrolno-revíznej komisie STÚ p. Došeka 

rozhodol uznesením č. 15/2019/6 i: 

o zriadení Vyraďovacej komisie, ktorá by dohliadla na vyradenie a zlikvidovanie odpísaného 

majetku STÚ po vykonanej inventarizácii majetku STÚ v zložení: 

Jozef Jurášek, Peter Dobiaš, Peter Králik. 

 

Vyraďovacia komisia STÚ sa zišla v Bratislave dňa 09. 07. 2019 v zložení Jozef Jurášek, Peter 

Dobiaš, Peter Králik, aby na základe priloženého návrhu vyradila a zlikvidovala nasledovný 

majetok STÚ: 

 

LIKVIDÁCIA DLHODOBÉHO MAJETKU STÚ: 
 

Číslo  Názov Typ Obstaranie Zaradenie Vyradenie Likvidácia 
HM 01 PC Pentuim III komplet HM 09.03.2000 09.03.2000 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

HM 02 Počítač HM 18.02.2004 18.02.2004 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

 

 

LIKVIDÁCIA KRÁTKODOBÉHO MAJETKU STÚ 
 

Číslo  Názov Množ
stvo 

Jedn. 
cena 

Celkom Zaradené Vyradené Likvidácia 

DDHM01 Vnútorné zariadenie DHIM  1 261,14 € 261,14 € 27.02.2004 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM02 Okenné žalúzie  1 82,95 € 82,95 € 10.09.2004 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM05 FAX  1 175,60 € 175,60 € 08.06.2006 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

14NM01 OEM MS OFFICE SB 2007  1 234,29 € 234,29 € 27.01.2009 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM07 PC zostava Intel pentium  1 415,00 € 415,00 € 16.02.2009 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM08 Monitor  1 185,00 € 185,00 € 16.02.2009 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM09 Notebook LENOVO TP  1 1 437,00 
€ 

1 437,00 € 16.02.2009 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM10 Manažérske kreslo  1 117,59 € 117,59 € 03.03.2011 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM11 Tlačiareň SAMSUNG SCX 

3200  

1 105,00 € 105,00 € 23.06.2011 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

DDHM12 Diktafón  1 79,90 € 79,90 € 18.12.2012 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

14DDM01 Projektor Benq W1070  1 799,00 € 799,00 € 20.11.2014 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

15DDM01 Ohrievač Rohnson  1 115,00 € 115,00 € 30.09.2015 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

15DDM02 Multifunkčná tlačiareň Maxify  1 118,19 € 118,19 € 19.11.2015 09. 07. 2019 09. 07. 2019 

 

Bratislava, 09. 07. 2019 

______________________  ________________________    _______________________ 

Jozef Jurášek      Peter Dobiaš         Peter Králik 


